
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll 01/2019 

 
Utvalg: Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Møtested: Bjugn ungdomsklubb, Statens Hus 
Dato: 12.03.2019 
Tid: 10:30 – 12:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Viggo Rødsjø Leder AP 
Ketil Sundseth Nestleder H 
Irene Husvang Medlem RMK 
Nynke Feenstra Medlem NHF 
Asbjørn Hellem Medlem LHL 
Edith Leiseth Medlem NRF 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Marthe Rødsjø MEDL SV 
May-Grethe Ingesdatter 
Olden 

MEDL NFU 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Hans Eide Daglig leder Campus Fosen KF 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider  
Nils Braa Ingeniør  
Arnlaug Lund Jakobsen Møtesekretær  

 
Merknader:  
 I forkant av møte fikk rådet orientering om Botngård ungdomsskole ved arkitekt Anne 

Lefstad fra Arkitektene Vis-A-Vis AS  
 Ingen merknader til innkallingen  
 Tilbakemeldinger fra tidligere henvendelser til avdeling anlegg og drift ved Nils Braa  
 Medlemmene på møtet godkjenner protokollen 
 Ergoterapeut gikk fra møte kl. 12.00 pga annet møte 
 Neste møte: 02.05.19 – Fellesmøte med Ørland RMNF 



  

 
 
Orienteringer av Torkil Østraat, Nils Braa og Hans Eide: 
 Ungdomsklubb 
 Kunstgressbane 
 Bjugnhallen 
 Øvre Internat 
 Investeringsprosjekter  

 
 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 19/1 Årsmelding 2018 - Kommunalt råd for mennesker 

med nedsatt funksjonsevne 
 

PS 19/2 Høring til forskrift om kommunale råd for eldre, for 
personer med funksjonsnedsettelse og for ungdom i 
forbindelse med ny kommunelov vedtatt 11.06.18 

 

 
 
Møtereferat:  
 Sykehuset Namsos har tatt i bruk Børstad Gjestgiveri for å arrangere kurs " å mestre egen 

sykdom". På disse kursene er det personer som bruker krykker, rullator, rullestol, blinde og 
overvektige. Lokalene er på ingen måte egnet for slikt. Rådet vil sende en henvisning til 
sykehuset at bygget ikke er universell utformet, ergo ikke egnet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 

 Rådet er ikke invitert til samspillfasen med planene om barnehage på Mebostad.  
 Rekkverk mangler i kultursalen, kan noe gjøres? 
 Kan kommunen stille krav til handikapparkering ved søknad om oppføring av nye 

bygg/arena? 
 Invitere Artem Surgai til neste møte for informere om omdisponering på Soltunet, har 

midler da takheisene ble rimeligere enn beregnet.   
 Fylkesrådmøte for mennesker med nedsatt funksjonsevne skal ha møte 15.05.19 og da vil 

RMNF bli invitert  
 

 
Tilbakemeldinger fra tidligere henvendelser til anlegg og drift: 

 Tilgjengelighet i Alf Nebbs gt. «Prosjekt» Alf Nebbs gt. er budsjettert i 2019 og arbeid   
med oppgradering vil blir satt i gang i løpet av året.  

 Fotgjengerfelt kan ikke være kuvet og ikke høydeforskjell fra overgang til fortau. 
 Parkeringsplasser for handikappede vil bli sett på for lettere tilgang ved rådhus, legekontor, 

fysioterapi, ergoterapi, psykisk helse, Fosenhallen, skoler etc.  
 Skilting for handikapparkering kan være et problem i forhold til snøbrøyting, men bør 

absolutt ses ved alle årstider.  
 Skal se på om nøkkelkort kan brukes på heis Vallersund oppvekstsenter  
 Etter befaring i bassenger om tilpasninger og sikkerhet – hvordan står saken? 

 



  

 
Orientering om Ungdomsklubben ved Hans Eide: 
 Nytt overbygg på inngangspartiet 
 Det vil bli nye inngangsdører slik at det blir lettere tilgjengelighet for rullestolbrukere 
 Kontrastfarger på søyler etc.  
 Størrelsen på heisen skal ses på da ergoterapeut påpeker at den er for liten i forhold til krav. 

 
 
Orientering om kunstgrasbane ved Hans Eide og Nils Braa: 
 Mister parkeringsplasser langs Fosenhallen pga fotballbanens størrelse.  
 Det blir ikke anledning for allmenheten og kjøre langs banen/Fosenhallen.  
 To handikapparkering er satt av bortenfor inngang Fosenhallen for de som har bevis for 

handikapparkering for bevegelseshemmede. Rådet mener det er satt av for få 
handikapparkeringer, det bør i tillegg være handikapparkering ved inngangen. Viser for 
øvrig til parkeringsforskrift for forflytningshemmede: 
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2016-03-18-264?q=forskrift om parkering   

 Det er flere som er dårlig til beins som ikke har handikapparkering – kan kommunen gi 
spesielle tillatelser?  

 
 
Orientering om Bjugnhallen av Nils Braa: 
 Ny inngang/tilbygg med overbygg skal bygges. 
 Trapp og løfteplattform monteres   
 Handicaptoalett i det nye tilbygget  
 Blir vesentlige mer funksjonell enn det er per i dag 
 Rådet mener løfteplattformen som er inntegnet er for liten, den må være stor nok til 

elektrisk rullestol.  Må sørge for at løfteplattformen er stor nok i forhold til krav (bredde og 
lengde). Krav må sjekkes ut! 

 Varmere basseng da et element er skiftet ut. 
 
 
Orientering om Øvre Internat av Hans: 
 Et trinn fra skolen skal inn i toppetasjen  
 Etasjen og adkomst skal tilpasses universell utforming. 

 
 
Orienteringer om investeringsprosjekter av Torkil Østraat: 
 Torkil har oversikt på investeringsprosjektene og status blir lagt fram i formannskapet hver 

måned. 
 Ungdomsklubben – rådet mener søyler må markeres med sterke farger 
 Barnehagen på Mebostad 
 Gang og sykkelvei i Vallersund 
 Bjugnhallen 
 Takheiser i Dr. Sauers vei 22 
 Kunstgressbane 
 Oppgradering Alf Nebbs gt.  
 Generell renovering av Dr. Sauers vei 22 
 Hjelpemidler fysio/ergo 
 Pasientheis i bolig for barn og unge 
 Oppgradering personalrom / sosial arena for brukere på Soltunet.  



  

 Oppgradering rådhus (Statens Hus) 
 Bygging av ny ungdomsskole 
 Øvre internat 
 Hvilke prosjekter bør rådet inn i for å gi uttalelser? 

 
  



  

PS 19/1 Årsmelding 2018 - Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Leders innstilling: 
Årsmeldingen legges fram uten innstilling 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 12.03.2019  
Behandling: 
Gjennomgang av årsmeldingen. 
 
Tilføying til årsmeldingen: To medlem av rådet og en fra anlegg og drift har vært på befaring i 
bassenget og sett på tilpasninger i forhold til mennesker med nedsatt funksjonsevne og 
forbedringer med tanke på sikkerhet. 
 
Årsmelding med tilføying enstemmig godkjent. 
 
Endelig vedtak: 
Årsmelding med tilføying enstemmig godkjent.  
 

PS 19/2 Høring til forskrift om kommunale råd for eldre, for personer med 
funksjonsnedsettelse og for ungdom i forbindelse med ny kommunelov vedtatt 11.06.18 

Leders innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling.  

Saksprotokoll i Eldrerådet - 05.03.2019  
Behandling: 
Høring til forskrift tatt til orientering. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Høring til forskrift tatt til orientering. 
 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 12.03.2019  
Behandling: 
Uttalelse til høringen: 
 Som hovedregel bør leder av rådene velges av kommunestyret / fylkesting. I tillegg bør 

leder være fast medlem av kommunestyret / fylkestinget. Rådene konstituerer seg selv. 
 Rådene bør gis talerett i kommunestyre / fylkestinget. 
 Ungdomsråd, eldreråd og råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bør som 

hovedregel stå som separate og selvstendige råd. Noen saker er felles, men perspektivene 
kan være ulike. Hensikten må være at flest mulig blir ivaretatt. 

 Det er behov for opplæring i rådene, slik at medlemmene kan utføre sine verv etter 
hovedintensjonen i regelverket.  

 Vår erfaring tilsier at mange kommunale råd for funksjonshemmede ikke blir tatt med i 
startfaser på ulike planer/prosjekter. Det skal være en selvfølge at rådet skal være med fra 
starten for å sikre medvirkning og bidra til at ulike grupper blir ivaretatt med tanke på 
universell utforming.  

 



  

Enstemmig uttalelse til høringen vedtatt. 
 
Endelig uttalelse til høring til forskrift om kommunale og fylkeskommunale råd for eldre, 
for personer med funksjonsnedsettelse og for ungdom: 
 
 Som hovedregel bør leder av rådene velges av kommunestyret / fylkesting. I tillegg bør 

leder være fast medlem av kommunestyret / fylkestinget. Rådene konstituerer seg selv. 
 Rådene bør gis talerett i kommunestyre / fylkestinget. 
 Ungdomsråd, eldreråd og råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bør som 

hovedregel stå som separate og selvstendige råd. Noen saker er felles, men perspektivene 
kan være ulike. Hensikten må være at flest mulig blir ivaretatt. 

 Det er behov for opplæring i rådene, slik at medlemmene kan utføre sine verv etter 
hovedintensjonen i regelverket.  

 Vår erfaring tilsier at mange kommunale råd for funksjonshemmede ikke blir tatt med i 
startfaser på ulike planer/prosjekter. Det skal være en selvfølge at rådet skal være med fra 
starten for å sikre medvirkning og bidra til at ulike grupper blir ivaretatt med tanke på 
universell utforming.  

 


